
Styrelsemöte Halasjöbygdens älg och kronskötselområde 4/1-23 

Plats: Peab´s kontor Tubba Torg Karlshamn 

Närvarande: Anders Svensson, Dan Olsson, Fredrik Mårtensson, Ingemar Gyllström, Emma Nordahl, 
Johan Bergholtz, KG Bergqvist, Patrik Enarsson. Fanny Månsson på telefon. 

Henrik, Alf och Peter anmält förhinder. 

Anders hälsar alla välkomna och öppnar dagens möte som handlar om förberedelse inför årsmötet. 

Då det inte finns någon dagordning för dagens möte så blir det fri text. 

Fredrik väljs till sekreterare 

Emma väljs till justerare 

Innan dagens möte hölls ett kort möte med inbjuden gäst Johan Olsson ifrån företaget JO Förlaget 
som bl.a ligger bakom jakttidningen Allt om jakt & vapen. JO Förlaget ligger också bakom en hel del 
hemsidor och detta var det Johan var inbjuden till att informera lite om. 

Styrelsen fick lite tips och råd att ta med sig till årsmötet och där informera medlemmarna om vad 
som ev är på gång. 

Årsmötet 2023 är bestämt till måndagen den 30/1 kl 19.00. Förslag på plats är Bygdegården i 
Törneryd. Johan och Patrik kollar upp och återkopplar snarast. 

Kallelse kommer att skickas ut senast 14 dagar innan och anmälan sker senast den 23:e till Fanny på 
fannymansson91@gmail.com. 

Genomgång utav dagordningen för årsmötet. 

Punkt 10. Val av ledamöter. Dan, Ingemar och Fanny står på omval. Fanny avsäger sig omval        
 övriga två OK. Johan har begärt att lämna styrelsen då han står utan  
 jaktlagstillhörighet till nästa period/år. Fyllnadsval på Johan i 1-år. 

Punkt 13. Beslut om avgift. Förslag oförändrat dvs 300:- 

Punkt 14. Förändringar i området. Jaktlag Skärserås upphör och den mesta arealen flyttas till  
 Jaktlag Eve Knutsson Tararp. Jaktlag Edstorp Ove Olsson och Jaktlag Högahult Börje 
    Svensson upphör.  

Punkt 15. Nya jaktlag. Nytt jaktlag ansöker om inträde, Magnus Hult Persgärde ca 200 Ha. 
 Arealen kommer ifrån jaktlag Persgärde Mikael Olsson. Styrelsen säger ok på denna 
 ansökan. 

Punkt 18. Begränsningar i älgavskjutningen. Styrelsen har två förslag.  Förslag 1: freda enkelkalv 
 tills hondjuren är skjutna. Styrelsen enig om detta förslag. Förslag 2: freda älgtjur 
 mellan 4 och 8 taggar. 2 taggar mot skytten = 4 taggare. Här är inte styrelsen eniga 4 
 mot 3 i röstning. 

Övrigt Anders Svensson har varit i kontakt med Ringamåla ÄSO och Backaryds ÄSO om 
 möjligheterna om ev sammanslagningar. Båda ÄSO säger nej. Dock  
 återkommer Ringamåla om att man vill träffas för att ev se möjligheter i detta. 
 Fredrik, Dan och Johan träffar styrelsen för Ringamäla ÄSO den 9/1. 



 

Anders avslutar mötet. 

 

 

….............................................  …................................................ 

Sekr. Fredrik Mårtensson   Just. Emma Nordahl 

    

 


